
 
 

 

 

Dagsorden Ekstra skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 18. juni kl. 18.00 – kl. 20.00 

Personalerummet, Borupgårdskolen 

 

 

Deltagere  Afbud 

Formand Birgit Mørup (BO)  

Næstformand Mette Truelsen (BO)  

Forældrerepræsentanter Nikolaj Hvingtoft 

Hansen (BO) 

 

   

   

 Malene Frost (D-

klasser) 

x 

 Pernille Robertson 

(SN) 

x 

 Lisbeth Nissen (BO)  

 Vakant (L-klasser)  

Medarbejderrepræsentant Marketta Noomi 

Louise Sanders 

 

 Kristian Tougaard 

Olesen 

 

 Mette Ekelund   

Suppleant Jesper Petersen 

(suppl.) 

 

Elevrepræsentanter William Granfeldt 

(RØ) 

x 

 Nikolaj Paag Transel 

(BO) 

x 

 (SN) x 

 Vakant (LØV/D-

klasser)  

 

Eksterne repræsentanter  

Vakant 

 

 Vakant  

Politisk repræsentant Lisbeth Læssøe  x 

Sekretariat (ledelse) Mads Hasselgaard 

(skoleleder) 

 

 Mia Borchers (DPL)  

 

Ekstraordinært bestyrelsesmøde omhandlende evaluering af 

Corona-perioden i almenområderne på Skolerne i 

Snekkersten. Formålet er at afsøge, hvad vi kan lære af 

perioden, og hvad vi kan tage med over i det nye skoleår på 

baggrund af evaluering fra elever, forældre og medarbejdere. 

 

1. Velkomst 

Særligt velkommen til Katja, som er nyt 

bestyrelsesmedlem. Katja har et barn i kommende 

0.klasse.  

 



 
 

 

 

2. Meddelelser – Mads 

 

 Lasse stopper i bestyrelsen, da hans datter 

skifter til anden skole. Derfor er der 

suppleringsvalg efter sommerferien.  

 Dorte Lendal stopper på Snekkersten skole og 

skal være daglig pædagogisk leder på 

Apperupskolen. Ditte fortsætter som 

afdelingsleder på SN, stillingen slås op på et 

senere tidspunkt.  

 Vi har et tilfælde af coronavirus blandt eleverne 

i D-klasserne. De nære kontakter er informeret 

og smitteopsporing er foretaget.  

 Vi har en klasse på SN, hvor mindst fem elever 

er stoppet. Vi har afholdt et forældremøde og 

holder et mere på mandag. Flere af eleverne var 

allerede skrevet op til privatskoler. Det er et 

tema, som vi skal have på dagsordenen en 

anden gang.  

 

 

3. Evaluering af Corona-perioden. 

 Proces: Hvordan har skolen grebet evalueringen 

an og med hvilket formål? 

 Opsamling fra: 

o Eleverne 

o Forældrene 

o Medarbejderne 

o Input fra Skolebestyrelsen 

 

 Eleverne har sammen med en voksen ved hjælp af en 

spørgeguide besvaret klassevis. De skulle pege på det 

vigtigste, de gerne ville have med sig fra Coronatiden. 

Eleverne har på den ene siden nydt at være på mindre 

hold og samtidig savnet deres klassekammerater. 

Eleverne har også været glade for at være meget ude i 

løbet af skoledagen og haft den samme 

lærer/pædagog hele dagen, men har samtidig savnet 

deres øvrige lærere. 

 Medarbejderne har fokuseret på de nye rutiner, 

hygiejne og struktur. Der er i medarbejdergruppen et 

ønske om at holde fast i morgenrutiner, hygiejne, højt 

rengøringsniveau, udeundervisning, færre lærerskift, 

små hold og to voksne. Både lærere og pædagoger har 

været glade for samarbejdet omkring klasserne. På BO 

og SN vil medarbejderne gerne fortsætte med mange 

af de ting, som man har gjort den sidste tid. RØ: 

fjernundervisning har potentiale i forb. med fx 

projektopgaven. 

 Forældre: Der var et pænt fremmøde på 

kontaktforældremøderne.  



 
 

 

 

Nedlukningen med fjernundervisning var svær, da 

forældrene både skulle arbejde hjemme og hjælpe 

deres børn virtuelt. Indvending – at skolen brugte lang 

tid på at få skabt den nødvendige struktur på 

fjernundervisningen.  

For nogle var det problematisk at dele årgangen ud på 

forskellige hold på tværs af klasserne- for andre 

fungerede det godt.  

4.+5. klasse har haft en god tid på RØ. 

Aflevering om morgenen fungerer godt, nogle forældre 

kunne godt tænke sig at kunne komme ind på skolen, 

når man henter.  

Note: Det er vigtigt at holde kontaktforældre-listerne 

opdateret. 

 

 

 På baggrund af drøftelser fra TRIO-gruppen 

(TR/AMR-gruppen) og matrikelmøderne – hvad 

arbejder vi videre med i det nye skoleår? 

 

Vi vil arbejde videre med rutiner, hygiejne, færre skift, 

udeundervisning, struktur. Vi har mandat fra 

personalet til at arbejde videre med ovenstående. 

Bestyrelsen bakker op om, at vi skal holde fast i det 

gode, vi kan tage med fra evalueringerne. Det kræver 

organisationsprioriteringer i forhold til indretning af 

specialområdet. 

 

4. Evt. 

Ekstra SKB- møde onsdag den 19. august kl. 18.00 

vedr. kommunal evaluering af Coronaperioden. 

 

 

 

 

 

 

Datoer skolebestyrelsesmøder i 2020 

 

Tirsdag 14.januar, onsdag 5. februar, onsdag 11. marts, tirsdag 14. 

april, tirsdag 12. maj, onsdag 19 august (Ekstra), onsdag d. 16. 

september, tirsdag d. 6. oktober, onsdag d. 11. november 

 
 
 
 
 
 


